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INTERPELACJA 55/ 2010 
W sprawie pozyskania dla Hali Sportowo Widowiskowej w Krakowie 

 
 
Szanowny Panie Prezydencie 
 
 
Uprzejmie proszę o informację w sprawie pozyskania dla Hali Sportowo 
Widowiskowej operatora . 
W szczególności proszę o następujące informacje : 

1. Jaki jest stan pozyskiwania dla Hali Sportowo Widowiskowej w Krakowie 
operatora zarządzającego Halą ? 

2. Jacy potencjalni operatorzy zgłosili się ? 
3. Jakie warunki obsługi Hali zaproponowano ? 
4. Jaki jest stan negocjacji ? 
5. Kiedy przewiduje się wybór operatora ? 

 
Uprzejmie proszę o szczegółowe informacje we wskazanym zakresie ! 
 
Z powaŜaniem  
 
       Bogusław Ko śmider 
Kraków  8 września    2010 
 
 
 


